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Hybridplan på Malmö idrottsplats 
 
Inom en snar framtid kommer Malmö att ha två lag som spelar i damallsvenskan. Ett av 
lagen kommer att spela sina hemmamatcher på konstgräs och det andra på hybridgräs. 
 
En del av skadorna som förekommer inom damfotbollen i Sverige är relaterade till 
underlaget som man spelar på, dvs. konstgräs. 
Som exempel kan vi nämna att i Tyskland spelar damfotbollen alla ligamatcher på gräs, men 
träningar kan förekomma på konstgräs. Detta gör att skadorna bland de tyska spelarna inte 
är så omfattande som bland de svenska.  
 
FC Rosengård deltar i princip varje år i Champions League turneringen. De möter fotbollslag 
från resten av Europa och en stor andel av dessa spelar på gräs eller hybridgräs planer.  
 
Vi tycker också att detta är en jämställdhetsfråga där damfotbollen ska ges samma 
förutsättningar som för herrfotbollen, inte bara ekonomiskt utan även spelmässigt. 
Intresset för damfotboll har vuxit kraftigt under de senaste åren i Europa. Det är inte längre 
overkligt med fullsatta läktare på en damfotbollsmatch. Detta kommer säkert att göra, att 
kravet på bättre planer kommer att öka.  
 
Vänsterpartiet yrkar: 
att fritidsnämnden ger fritidsförvaltningen i uppdrag att, i samråd med F.C. Rosengård 
undersöka möjligheten att ersätta konstgräset på Malmö Idrottsplats mot hybridgräs. 
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